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Obyvatelia bytov s regulovaným nájomným by sa mali čo najskôr prihlásiť ministerstvu výstavby a
regionálneho rozvoja. Šéf rezortu Marian Janušek dnes povedal, že kompletné údaje sú nutné na prijatie
zákona, ktorý bude problém s regulovaným nájomným riešiť. Ministerstvo stále nevie, koľko takýchto bytov
je na Slovensku. Doteraz sa prihlásilo okolo 900 ľudí.

„Tie počty bytov sa dosť rozchádzajú. Náš predpoklad je od tých troch do sedemtisíc. Ja stále tvrdím, že
to je okolo tritisíc,“ povedal Janušek na tlačovej besede ministrov za SNS. Dodal, že niektoré podklady
hovoria až o desaťtisíc bytoch s regulovaným nájomným.

Zákon, ktorý má vyriešiť problém s regulovaným nájomným, predloží Janušek vláde do konca marca. „V
súčasnosti na tomto zákone pracujú štyri ministerstvá. Predstava je taká, že budú tam nejaké tri-štyri
alternatívy.“ O definitívnom riešení rozhodne vláda a následne parlament.
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